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Protokół 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Regionalnego i Rolnictwa 

Rady Powiatu Bydgoskiego  

w dniu 17 października 2017r. o godz. 14.00 

w s. 408 Starostwa Powiatowego w Bydgoszczy 

 

 

  Posiedzenie poprowadził pan Maciej Makowski – Przewodniczący Komisji  

Rozwoju Regionalnego i Rolnictwa Rady Powiatu Bydgoskiego, który po otwarciu obrad 

przywitał wszystkich Radnych i przybyłych gości. W posiedzeniu uczestniczyło  

ośmiu członków Komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu 

(w pkt. 5. porządku na posiedzenie dotarł pan Wojciech Porzych) oraz ze Starostwa  

Powiatowego w Bydgoszczy pan Zbigniew Łuczak – Wicestarosta Bydgoski, pani  

Grażyna Czepanko – Skarbnik Powiatu, pan Leszek Czerkawski – Sekretarz Powiatu, pan 

Mariusz Stężewski – Dyrektor Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa  

oraz pani Maria Strąk – Dyrektor Powiatowego Centrum Zarządzania Oświatą w Koro-

nowie. 

  

  Porządek posiedzenia komisji stanowiący załącznik nr 2 do protokołu, został przez 

Radnych przyjęty w głosowaniu jednomyślnie. 

    

  Następnie Radni jednogłośnie przyjęli protokół z poprzedniego posiedzenia Komi-

sji w dniu 5 września 2017r.  

 

  W punkcie 4 porządku obrad, pan Mariusz Stężewski – Dyrektor Wydziału Ochro-

ny Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Starostwa Powiatowego w Bydgoszczy przedsta-

wił informację podsumowującą wyniki konkursów ekologicznych o charakterze eduka-

cyjnym. Dyrektor udzielił również wyjaśnień na zapytania Radnych: pana Macieja  

Makowskiego o wartość dofinansowania z WFOŚiGW oraz pani Elżbiety Wysockiej  

o zastosowane w konkursach  kryteria.  

 

 W punkcie 5 porządku obrad, Radni przystąpili do opiniowania materiałów  

na Sesję Rady Powiatu Bydgoskiego w dniu 26 października 2017r.:  

1) Projekty uchwał w sprawie: 

- stwierdzenia przekształcenia Szkoły Podstawowej nr 3 w Koronowie, 

- stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej nr 1 w Koronowie, 

- stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Koronowie,  

- stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Solcu Kujawskim, 

- stwierdzenia przekształcenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Karolewie,  

- stwierdzenia przekształcenia Szkoły Policealnej dla Dorosłych w Karolewie, 

- stwierdzenia przekształcenia Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy  

w Koronowie, 



 

 

OR-III.0012.32.2017 

 

2 

 

przedstawiła pani Maria Strąk – Dyrektor Powiatowego Centrum Zarządzania Oświatą 

w Koronowie. Dalej projekty uchwał zostały przez Komisję zaopiniowane pozytywnie 

przy 1 głosie wstrzymującym się. 

2) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia jednostki obsługującej, 

jednostek obsługiwanych systemu oświaty oraz zakresu obowiązków powierzonych 

jednostce obsługującej w ramach wspólnej obsługi przedstawiła pani Maria Strąk  

– Dyrektor Powiatowego Centrum Zarządzania Oświatą w Koronowie. Dalej projekt 

uchwały został przez Komisję jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie. 

3) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań i podziału środków 

finansowych z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych  

na 2017r., został przez Komisję jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie. 

4) Projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Bydgo-

skiego na lata 2017 – 2027 przedstawiła pani Grażyna Czepanko – Skarbnik Powiatu. 

Dalej projekt uchwały  został przez Komisję jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie. 

5) Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Powiatu Bydgoskiego na rok 2017 przed-

stawiła pani Grażyna Czepanko – Skarbnik Powiatu udzielając jednocześnie wyja-

śnień na zapytania Radnych: pana Piotra Chudzyńskiego o koszt  zakupu schodołazu  

do Szkoły w Koronowie i pana Andrzeja Szmytki o przyczyny obniżenia dochodów  

na drogę Ciele – Kruszyn. Dalej projekt uchwały został przez Komisję jednogłośnie 

zaopiniowany pozytywnie. 

6) Projekty uchwał w sprawie ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa  

Kujawsko – Pomorskiego   tekstów jednolitych uchwał Rady Powiatu Bydgoskiego 

przedstawił pan Leszek Czerkawski – Sekretarz Powiatu. Dalej projekt uchwały   

w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie zasad i trybu przyznawa-

nia nagród i wyróżnień za osiągnięcia w dziedzinie kultury fizycznej i sportu, został 

przez Komisję jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie. 

7) Projekt uchwały  w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie ustalenia 

rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie miasta Solec Kujawski,  

został przez Komisję jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie. 

8) Projekt uchwały  w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie Statutu  

Powiatu Bydgoskiego, został przez Komisję jednogłośnie zaopiniowany pozytywnie. 

 

  W punkcie 6 porządku obrad „sprawy bieżące”, Radny Maciej Makowski poin-

formował o udzielonej odpowiedzi na wniosek z ostatniego posiedzenia Komisji w spra-

wie rozważenia możliwości uhonorowania lekkoatletki Igi Baumgart jeszcze w br.  

Radna Elżbieta Mojzesowicz zwróciła uwagę, że przy drodze z Wierzchucina  

Królewskiego do Popielewa po ostatniej nawałnicy nadal leżą powalone drzewa, gałęzie  

i wystają korzenie. Radna poprosiła o ich uprzątnięcie.  Następnie w nawiązaniu do udzie-

lonej odpowiedzi na wniosek w sprawie bieżącego utrzymania drogi Nowy Dwór  

– Byszewo, Radna poprosiła o wyjaśnienie, co oznacza zawarte w odpowiedzi sformuło-

wanie, że środki na profilowanie gruntowego odcinka drogi zostały już wykorzystane  

i czy Powiat ma podpisane porozumienie z Gminą na realizację takiego zadania? Starosta 

wyjaśnił, że Powiat nie ma podpisanego porozumienia z Gminą i że w związku z przezna-

czeniem dodatkowych środków na ten cel musi zostać ogłoszony nowy przetarg i wyło-
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niony Wykonawca. Realizacja niektórych prac przy drodze w Popielewie została przesu-

nięta na zimę. Starosta był na miejscu przed posiedzeniem Komisji. 

Radna Elżbieta Wysocka zapytała się, kiedy zostaną ostatecznie wykonane linie krawę-

dziowe na drodze w Chrośnej, a Radny Tadeusz Zamłyński o oznakowanie poziome  

w Gądeczu i Borównie? Wicestarosta wyjaśnił, że na 15 zleconych do wykonania projek-

tów organizacji ruchu, 7 już wpłynęło, z czego 4 już zostały zrealizowane. Pozostałe  

projekty będą realizowane sukcesywnie w miarę ich wpływu i w zależności od warunków 

pogodowych i posiadanych środków. Borówno zostało już zlecone do realizacji. Nato-

miast projekt dot. Chrośnej jeszcze nie wpłynął. Starosta dodał, że zwiększone zostały 

środki na malowanie dróg. Powiat nie ma jednak wpływu na cenę 1km malowania. Ceny 

dyktują wyniki przetargów. Dodatkową trudnością jest konieczność malowania w wielu 

przypadkach linii ciągłych po obu stronach jezdni. Radny Piotr Chudzyński podsumował, 

że niestety wiele samorządów boryka się z problemem dużego wzrostu cen tego rodzaju 

usług. 

  Przewodniczący zwrócił się z zapytaniem do Dyrektora Wydziału Ochrony  

Środowiska, czy byłoby już możliwe zorganizowanie spotkania członków Komisji  

z przedstawicielem urzędu właściwego ds. melioracji skoro nowe Prawo wodne zostało 

już uchwalone?  Dyr. Mariusz Stężewski wyjaśnił, że nowe Prawo wodne zakłada powo-

łanie od 1 stycznia 2018r. nowej instytucji tj. Państwowego Gospodarstwa Wodnego  

Wody Polskie. Nie ma jednak jeszcze żadnych przepisów wykonawczych. Brak informa-

cji w zakresie nowych struktur, siedziby czy pracowników. Na chwilę obecną nie jest  

zatem możliwe takie spotkanie.  Przewodniczący Komisji poprosił o informację  

po nowym roku.  

  W punkcie 7 porządku obrad „wolne wnioski i zapytania” Radna Elżbieta Mojze-

sowicz zgłosiła wniosek w sprawie wystąpienia Komisji do Krajowego Ośrodka Wsparcia 

Rolnictwa o wyjaśnienie przyczyn opóźnień w realizacji dopłat dla rolników. Projekt 

stosownego wystąpienia zostanie opracowany wspólnie przez Radną i Dyrektora Wydzia-

łu Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Starostwa Powiatowego. 

 

  Przewodniczący zamknął posiedzenie Komisji Rozwoju Regionalnego i Rolnictwa  

o godz. 14.43.  
 

Protokołowała: Paulina Wengler 

 

 

Podpisy członków Komisji: 

1. Maciej Makowski 

- przewodniczący komisji   ……………………………………….. 

2. Elżbieta Wysocka 

- wiceprzewodniczący komisji  ……………………………………….. 

3. Piotr Chudzyński    ……………………………………….. 

4. Joanna Kin    ……………………………………….. 

5. Piotr Kozłowski    ……………………………………….. 
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6. Leszek Kuziak    ……………………………………….. 

7. Elżbieta Mojzesowicz   ……………………………………….. 

8. Wojciech Porzych   ……………………………………….. 

9. Zenon Rydelski    ……………………………………….. 

10. Andrzej Szmytka    ……………………………………….. 

11. Tadeusz Zamłyński   ……………………………………….. 

 


